
Møtereferat                 
 
__________________________________________________________________________    
 
 
Møtet gjaldt:  Årsmøte 2011      
Dato og tid:  Torsdag 03.03.2011 
 
Sted:   Klubbhuset Myra  
 
 
Tilstede:  Styret: 6 , medl:22 (25 lag) , ansatte: 2 
 
Referent:  Berit K.Fossum   
___________________________________________________________________________ 
 

1. Åpning, godkjenning av innkalling 
Årsmøtet ble åpnet av leder Kolbjørn Hole.Det er gledelig at så mange 
møtte opp. 
Årsmøtet er gjort kjent gjennom Adresseavisen 1 mnd før møtet, 
gjennom vår egen hjemmeside, samt gjennom mail til alle 
foreldrekontakter og trenere.Sakspapirer er sendt ut til de som ønsket på 
forhånd,samt lagt ut på Årsmøtet. 
 
Innkallingen ble enstemmig godkjent. 

 
2. Valg av ordstyrer, referent og to til å underskrive protokoll 

Arnt Wenaas foreslått som møteleder: enstemmig valgt 
Berit K.Fossum foreslått som referent:enstemmig valgt 
Guri Vasseljen (G93) og Kjersti Hilsen(G98)  foreslått og enstemmig 
valgt til å underskrive protokoll. 
 

3. Godkjenning av saksliste 
Ingen bemerkninger til sakslisten.Enstemmig godkjent 
 

4. Årsberetning 2010 
Leders kommentar ble lest av Kolbjørn Hole. 
Årsberetning for Sportslig ble gjennomgått av Gøril Aune .Aktiviteten i 
avd er stor ,med nesten 80 påmeldte lag i serien og hvor flere av våre 
lag har hatt høy sportslig prestasjon denne sesongen.Damesatsningen i 
klubben har gitt gode resultater og styret ønsker å fortsette denne for 
neste sesong.Rekrutteringen er fortsatt god og foreldrenes innsats 
generellt er av stor betydning. 
Rapport fra dommeransvarlig ble presentert av Jan Olav Eriksen. Vi har 
en stor jobb å gjøre med rekruttering av nye dommere i klubben noe 
som vil bli satset på neste sesong. 
Rapport fra HU-laget var gitt av Harald Børseth og Kolbjørn Hole 
gjennomgikk denne. Det er stort engasjement og 2SIL-spillere skal 
delta på VM for HU i Hellas sommeren 2011. 
Rapport fra Material ble oppsummert av Berit K.Fossum.Et mål er nådd 
ved at alle lag fom 8 år nå har spillertrøyer.Lagene er flinke til å 
forholde seg til de kvotene de har på utstyr. 
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Økonomirapport var skrevet av Arnt Solli og ble gjennomgått av 
Kolbjørn Hole. 
 
 
 
Det vises forøvrig til årsberetningen. 
 
Det var ingen spørsmål til den samlede  
Årsrapporten og den ble enstemmig godkjent. 
  

5. Regnskap 2010 
Gjennomgang av de viktigste avvikene i forhold til budsjett og årsaken 
til disse. 
 
Regnskap ble enstemmig vedtatt. 

 
6. Revisjonsberetning 2010 

Revisor har ingen bemerkning til regnskap. 
 
Revisorberetning ble tatt til etteretning. 

 
7. Fastsettelse av medlemskontigent 

 
Forslag på endring i aktivitetesavgiften hvor de eldste lagene får mest 
økning.Dette bl.a.fordi de også står for de største utgiftene. 
All økning legges til høsten 2011. 
 
Spørsmål om hvorfor økningen legges til høsten.Styret mener de fleste 
har en lettere økonomisk byrde på høsten ift februar. 
Det ble foreslått å finne nytt navn på aktivitetsavgiften,da flere tror hall-
leie i kommunale haller også er en utgift,og mye tid forsvinner. 
Det ble også foreslått at styret burde se på mulighetene for å diffrensiere 
avgiften ift satsning. 
 
Økning av Aktivitetsavgiften ble enstemmig vedtatt som foreslått 
av styret. 
 

8. Innkomne forslag 
 
Det var ikke kommet inn noen forslag til behandling 
 

9. Budsjett 2010 
Budsjett gjennomgått. 
 
Kolbjørn Hole gjennomgikk de største endringene på budsjett. 
Det vises til kommentarer for budsjett som ligger ved papirene. 
 
Budsjett for 2011 ble enstemmig vedtatt 
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10.  Valg 

Styresammensetningen 2010-forslag til nytt styre 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

Øvrige funksjoner  
 
 
 

 

 

 
 
 
 

Det var ingen andre forslag til valg og alle ble valgt med 
akklamasjon. 
 

  
 

11     Avslutning 
Kolbjørn Hole avsluttet Årsmøtet med å takke for innsatsen med en 
blomst til Jan Olav Eriksen og Ingeborg Forbregd.Espen Marhaug fikk 
et gavekort som takk for innsatsen.  

 
 
 
 
 
 
 
                                                                 
   Guri Vasseljen    Kjersti Hilsen 
   Sign      sign 

Funksjon Navn  
Leder Kolbjørn Hole Ikke på valg 
Nestleder  
(Lodd/Web/foreldre/arr) 

Terje Myhr 2 år 

Sportslig leder Gøril Aune Ikke på valg 
Kasserer Arnt Solli Ikke på valg 
Styremedlem  Eivind Rogstad 2 år 
Styremedlem Øystein Moen 2 år 
Styremedlem     Ole Jørgen 

Ørsnes 
2 år 

Styremedlem 
Ungdomsrepresentant 

Karoline Aar 
Jakobsen 

1 år 

Hovedlagets 
representant 

Kolbjørn 
Hole                     

Revisor Bård 
Vasseljen 

Valgkomitè Styret 


